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رییس اداره فرآهم آوری دانشــگاه علوم 
پزشکی شهید صدوقی یزد ضمن بیان این 
که در ســال جاری تاکنون 15 مورد اهدای 
عضو در یزد اتفاق افتاده که شامل 45 عضو 
برای اهدا به بیماران نیازمند در یزد و کشور 
بوده است، جایگاه یزد در این رابطه در رده 

نخست کشور اعلام شد.
پیوند اعضا تنها راه ادامه حیات برای بیماران 
مبتلا به نارسایی پیشرفته قلب و کبد و بهترین 
درمان برای بیماران مبتلا به نارسایی پیشرفته 
کلیه است و این در حالیست که سالانه تعداد 
زیادی از افراد بنا به دلایل مختلفی دچار مرگ 
مغزی شــده و بعضاً اعضای بدن این افراد که 
می تواند حیاتبخش دیگر بیماران شود، در زیر 
خاک مدفون می شود و در مقابل نیز بیماران 

زیادی به خاطر دست نیافتن به عضو پیوندی، جان 
خود را از دست می دهند.

»محمد پورشمســی« رییــس اداره فرآهم آوری 
دانشگاه علوم پزشکی شــهید صدوقی یزد در این باره 
در گفت وگو با ایسنا اظهار می کند: استان یزد در اهدای 
عضو در چندین سال متوالی موفق به کسب رتبه اول 

کشور شده است.
وی با اشاره به طراحی شاخصی جهانی در این حوزه 
با نام pmp، میانگین کشــوری این شاخص را حدود 
۱۱ ولی برای اســتان یزد معادل عدد ۴۴ می خواند و 

اضافه می کند: به عبارتی تقریبا در استان یزد ۴.۵ برابر 
میانگین کشوری اهدای عضو انجام می شود.

رئیس اداره فراهم آوری دانشگاه علوم پزشکی استان 
در ادامه خاطرنشان می کند: با هدف کمک به بیماران 
نیازمند به عضو و بهبود سریع تر آنها، در استان یزد یک 
تیم بازرسی شکل گرفته که به طور مداوم و حضوری از 
بخش های ICU بیمارستان های استان سرکشی کرده 
و از وضعیت بیمارانی که دارای شرایط جسمی خوبی 
نیستند و دچار مرگ مغزی شدند، گزارش تهیه میکنند.

وی ادامــه می دهد: تیم دیگری هم بــه نام »تیم 

رضایت گیری« جهت جلب رضایت افراد خانواده 
بیماران مرگ مغزی در اســتان تشکیل شده که 
هدف اصلی این تیم به آرامش رســاندن خانواده 

بیمار در این شرایط سخت است.
پورشمســی مهم ترین نکته در فرآیند اهدای 
عضــو را عملکرد عضــو ذکر و بیــان می کند: 
همــه اهداکنندگان عضو از نظــر ایدز، هپاتیت، 
ویروس های مشــابه و یک سری بدخیمی ها به 
صورت تخصصی مورد بررســی قرار می گیرند تا 
اهدای عضو و پیوند با کمترین مشکلی انجام شود.

وی با بیان این که بیشترین اعضایی که در  
استان بخشیده می شود شامل کبد، کلیه ها، 
قلب و لوزالمعده است، اضافه می کند: البته 
حتی بعد از مرگ کامل نیز به صورت طبیعی 
تا ۴۸ ســاعت نسوجی مانند قرنیه، پوست، 

تاندون و استخوان قابل اهدا هستند.
پور شمسی با اشاره به این که کارت اهدای عضو 
جنبه قانونی ندارد و افراد بــا دریافت کارت اهدای 
عضو تمایل قلبی خودشــان را برای اهدای عضو در 
صورت مرگ مغزی به اعضای خانواده اعلام می کنند، 
می گوید: بر همین اساس نیز در صورت وجود کارت 
اهدای عضو نیز اگر اعضــای خانواده بیمار رضایت 
ندهند، اهدای عضو انجام نخواهد شد ولی تجربه نشان 
داده بیمارانی که کارت اهدای عضو داشته اند، تصمیم 

گیری را برای اعضای خانواده راحت تر کرده اند.

شاخص اهدای عضو در یزد 4/5 برابر میانگین کشوری است

شرکت صنایع آهن و فولاد سرمد ابرکوه در نظر دارد تامین سرویس ایاب و ذهاب پرسنل خود واقع در ابرکوه استان یزد 
را از طریق برگزاری مناقصه به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید؛ لذا از شرکت های توانمند در حوزه خدمات حمل 
و نقل دعوت می گردد جهت دریافت اسناد مناقصه با همراه داشتن درخواست کتبی ممهور به مهر شرکت و مدارک 
هویتی شرکت مناقصه گر، در روزهای کاری از شنبه مورخ 1403/05/20 لغایت چهارشنبه 1403/05/24 )ساعت 

8:30 الی 15( به نشانی: کیلومتر 15 جاده ابرکوه به یزد – مجتمع آهن و فولاد سرمد ابرکوه مراجعه نمایند.
محل پروژه: کیلومتر 15 جاده ابرکوه به یزد – مجتمع آهن و فولاد سرمد ابرکوه

میزان و نوع سپرده قابل قبول جهت شرکت در مناقصه: مبلغ 1,500,000,000ریال، ضمانت نامه بانکی یا واریز وجه 
نقد به شماره حساب 8997711111 نزد بانک ملت شعبه بلوار جمهوری یزد، کدشعبه : 1296776، به نام شرکت 

صنایع آهن و فولاد سرمد ابرکوه
نحوه ارائه پیشــنهادات: شــامل ســه پاکت “الف” ، “ب” و “ج”. پاکت الف حاوی تضمین شــرکت در مناقصه، پاکت ب 
حاوی ســوابق و رزومه مرتبط و پاکت ج حاوی پیشــنهاد قیمت که هر ســه پاکت می بایســت به صورت ممهور به مهر 

پیشنهاددهنده تحویل واحد حراست )آقای فتح الهی( گردد.
محل تسلیم اسناد: کیلومتر 15 جاده ابرکوه به یزد – مجتمع آهن و فولاد سرمد ابرکوه- واحد حراست )آقای فتح الهی(

تلفن تماس جهت پاسخگویی به سوالات : 32816612-035 داخلی 222-218
حق الدرج نوبت آگهی های چاپ شده در روزنامه، بر عهده برنده مناقصه می باشد.

مناقصه گزار در قبول و یا رد هر یک و یا تمام پیشنهادات واصله بدون احتیاج به ذکر دلیل، مجاز می باشد.
به پیشنهادات مشروط و مبهم و نیز پیشنهاداتی که مغایر با شرایط مندرج در آگهی باشند و یا خارج از مهلت مقرر در 

آگهی تحویل گردند، ترتیب اثر داده نخواهد شد. 

آگهی  تجدید مناقصه 
عمومی یک مرحله ای

مقدار  نظــر دارد  ايــران در  شــركت فولادآليــاژي 
را  نیــاز خود  800 عدد دیسک برشی گرم مورد 
از طریــق مناقصــه عمومــی خریــداری نماید. لذا از 
کلیه شــرکت هــای بازرگانی و تولیــد کننده ای که 
توانایی تأمین و تحویل دیســک دارند، دعوت می 

شــود در مناقصه شرکت نمایند. 
متقاضيــان شــركت در مناقصه مــي توانند بمنظور 
دریافت اسناد و شرایط مناقصه به سایت شرکت 
 –  www.iasco.ir آدرس  بــه  ایــران  فولادآلیــاژی 
بخش خرید و تامین کنندگان-قســمت مناقصه ها 

و مزایــده ها مراجعه نمایند.
متقاضیان می توانند در صورت نیاز؛ همه روزه به غیر 
از ایام تعطیل از ساعت 8 لغایت  17 بمنظور دریافت 
اطلاعــات تکمیلــی فنــی و بازرگانی و نحوه ارســال و 
تکمیل اســناد با آقای احمد نیکخواه )شــماره تماس  

03531222528( تماس حاصل نمایند.
شرکت فولاد آلیاژی ایران - مدیریت امورخرید

آگهی مناقصه عمومی 
شماره م – ن/1403/02

احیای ۳۴ واحد 
راکد و نیمه فعال 

در یزد  2

اگر تنها یک هفته در محله ای زندگی 
کنیم متوجه می شویم که ماشین حمل 
زباله چه ساعاتی و در چه ایامی از آن 
محل عبور می کند تا ما نیز ساعت قرار 
زباله ها در محله را یاد بگیریم. پس 
می توانیم زباله هایمان را در ســاعت 
و روز مشــخص بیرون از خانه قرار 
بدهیم. یاد گرفتن و انجام دادن این 
کار چندان سخت نیست. با گذشت 
سالیان ســال از زندگی شهروندی و 
شهرنشینی انتظار می رفت که حداقل 
با دقت  زباله های خانگی  در موضوع 

بیشتری عمل کنیم...

سرمقاله
افسانه طاهرنژاد

ساعت قرار زباله ها

  مجتبی دستمالچیان: امروز واحدهای تولیدی 
استان با بحران جدی نیروی کارگری و مهارتی 
روبرو هستند .سرمایه گذار نسبت به راه اندازی 
واحد تولیدی اقدام می کند اما گرفتار نیرو است 

ضمن اینکه تعداد زیادی از جوانان استان دانش 
آموخته مراکز آموزش عالی هستند اما مهارت 
ندارند .یکی از دلایل مهاجر پذیر بودن استان 
کمبود نیروی کارگری است البته برای تربیت 

نیروی ماهر صنایع مرکز علم و کار در استان راه 
اندازی شده است

  یک تولید کننده هر روز صبح که بیدار می شود 
با یک چالش جدید مواجه است. ناترازی انرژی، 

بازگشت ارز، موضوع ثبت سفارش و کمبود نیروی 
کار، جزو چالش های واحدهای تولیدی است

  تک نرخی شــدن ارز یک سیاست منطقی 
است و باید پیگیری شود. نوســانات نرخ ارز 

افزایش قیمت کالا و به دنبال آن کاهش قدرت 
کاهش خرید مردم را رقم می زند که این اتفاق به 
نفع تولیدکننده نیست و دو نرخی بودن ارز تنها 

فساد و رانت را به دنبال دارد
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چالش تولیدکنندگان یزد؛ کمبود نیروی کار، بازگشت ارز  و  ناترازی انرژی
رئیس اتاق بازرگانی یزد موانع متعدد فعالان اقتصادی و واحدهای تولیدی استان را تشریح کرد: 

   سعید پاک سرشــت، رئیس آتش نشانی یزد: شهرک 
صنعتی یزد تجهیزات لازم اطفای حریــق را ندارد و برای 
تجهیز پایگاههای آتش نشــانی شهرک نیاز به 200 میلیارد 
تومان تجهیزات اســت. تجهیزاتی که در پایگاه های آتش 
نشانی شهر یزد موجود است صرفا مربوط به حوادث داخل 
شــهر است و قابل استفاده برای شهرک صنعتی نیست و بر اساس دستور العمل 
موجود، پایگاههای آتش نشانی شهرک صنعتی را باید خود شهرک ایجاد کند و 

تجهیزات مورد نیاز آنرا خریداری نماید
  حبیب راهی، مدیر ایمنی، بهداشــت و محیط زیست 
شــرکت شــهرکهای صنعتی یزد: بر اســاس آیین نامه 
“پیشگیری و مبارزه با آتش سوزی در کارگاه ها” واحد های 
صنعتی با توجه به میزان ارزیابی ریســک و نوع مواد اولیه 
باید سیستم های اعلان اطفای حریق متناسب با خود واحد 
را داشته باشند. بحث آماده به کار بودن و وجود نیروهای متخصص و دیگر لوازم 

اطفای حریق کارفرما از جمله ملزومات قانونی واحدهای تولیدی است

چالش کمبود »     تجهیزات ایمنی کافی«
در کارخانه های یـزد

حریق های اخیر در شهرک های صنعتی یزد، هشداری برای مسئولان و فعالان اقتصادی است:

صفحه دوم

مدیر صندوق کارآفرینی امید یزد:

اختصاصی
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رییس اتاق بازرگانی استان یزد با اشاره 
به چالش های متعدد واحدهای تولیدی 
استان گفت: امروز واحدهای تولیدی 
استان با بحران جدی نیروی کارگری و 

مهارتی روبرو هستند .
به گزارش ایرنا” مجتبی دستمالچیان“ در 
جمع خبرنگاران افزود: سرمایه گذار نسبت 
به راه اندازی واحد تولیدی اقدام می کند اما 
گرفتار نیرو است ضمن اینکه تعداد زیادی از 
جوانان استان دانش آموخته مراکز آموزش 

عالی هستند اما مهارت ندارند .
وی اظهار کرد: یکی از دلایل مهاجر پذیر 
بودن اســتان کمبود نیروی کارگری است 
البته برای تربیت نیروی ماهر صنایع مرکز 

علم و کار در استان راه اندازی شده است.
وی با بیان اینکه یک تولید کننده هر روز 
صبح که بیدار می شود با یک چالش جدید 
مواجه اســت، تصریح کرد: ناترازی انرژی، 
بازگشت ارز، موضوع ثبت سفارش، کمبود 

نیروی کار، جزو چالش های واحدهای تولیدی است.
رئیس اتاق بازرگانی اســتان یــزد در ادامه با بیان اینکه تک 
نرخی شدن ارز یک سیاست منطقی است و باید پیگیری شود 
تصریح کرد: نوســانات قیمت ارز افزایش قیمت کالا و به دنبال 
آن کاهش قدرت کاهش خرید مردم را رقم می زند که این اتفاق 
به نفع تولیدکننده نیست و دو نرخی بودن ارز تنها فساد و رانت 

را به دنبال دارد .
رئیس اتاق بازرگانی یزد تصریح کرد: ســعی شده از پتانسیل 
شخصیت های مذهبی، علمی و سیاسی یزدی که در سطح کشور 

فعال بوده و تاثیر گذار هستند برای پیگیری امور استفاده شود.

وی افــزود: در زمینه مراودات بین المللی چند برنامه پیگیری 
شده که ایجاد پاویون، اعزام هیات های تجاری به کشورهای دیگر، 
برگزاری وبینارهای متعدد با رایزن های بازرگانی ایران در کشورهای 
مختلف از جمله اقدامات است و در این زمینه تا پایان سال ۱۱ اعزام 
هیات تجاری و پذیرشــچهار هیات تجاری در برنامه اتاق بازرگانی 

یزد است.
وی تصریح کرد: دنیا در حال تلاش برای انزوای ایران اســت و 
در این زمینه اقدامات متعددی را در دســت اجرا دارد و در همین 
راســتا یک سری هیات تجاری، سفیر را دعوت می کنیم و به یزد 
می اوریم تا به انها نشان دهیم که اخباری که در مورد ایران منتشر 

می شود واقعیت ندارد و حداقل ترین کمکی 
که می توانند این هیات ها به کشور انجام 
بدهند این اســت که به آنها ثابت می شود 
که اخباری که در حال انتشار در مورد ایران 

است دروغ است.
وی خاطر نشــان کرد: همچنین سفر 
هیات های تجاری موجــب تقویت روابط 
، معرفی اســتان و جذب گردشگر و رونق 

اقتصادی می شود.
دســتمالچیان در ادامه با اشاره به اینکه 
برخورد کارشناسان بیمه در زمینه تشخیص 
مشاغل سخت و زیان آور سلیقه ای است، 
گفت: ســازمان تامیــن اجتماعی به علت 
مشاغل ســخت و زیان آور به شدت ضرر 
دیده اســت و تولید کنندگان نیز در حال 

متضرر شدن در این زمینه هستند.
وی به موضوع انتقــال کارت بازرگانی 
شــرکت های بزرگ یزدی به داخل استان 
نیز اشــاره و گفت: اکنون حدود یک هزار 
کارت بازرگانی داخل استان وجود دارد و براساس بررسی های انجام 
شــده حدود ۴۷ شرکت بزرگ صنعتی و معدنی استان یزد، کارت 
بازرگانی انها خارج استان است که در حال تلاش برای انتقال ان به 

یزد هستیم.
رئیس اتاق بازرگانی یزد افزود: عواید این ۴۷ شــرکت که کارت 
بازرگانی انها خارج استان است بیشتر از یک هزار شرکتی است که 
کارت بازرگانی انها داخل اســتان است و انتظار داریم در شرایطی 
که مردم یزد از الودگی هوا و مشکلات زیست محیطی این شرکت 
ها متضرر شده اند در نقطه مقابل مالیات انها در داخل استان یزد 

هزینه شود.  

مقدمات یک پاسخ قاطع
روزنامه خراســان نوشــت: »در روزهای 
اخیر با کمپین ترور توســط صهیونیست ها 
مواجه هســتیم . از ترور ناکام محمد الضیف 
در بمباران خان یونس گرفتــه تا ترور فواد 
شــکر درضاحیه بیروت، تهاجم به شیعیان 
پاراچنار، سوء قصد به ژنرال برهان متحد ایران 
در سودان،حمله به مقر حشدالشعبی در عراق 
تا تــرور هنیه در تهران که در جای جای این 
ترورها می توان ردپای صهیونیست ها را به 
وضوح دید. مشخص بود رژیم صهیونیستی 
پس از عقب نشــینی محســوس از جنگ با 
ایران، به اقدامات معمول خود یعنی ترور رو 
خواهد آورد. اما واقعیت این اســت که کسی 
تصور نمی کرد ترور یک شخصیت بلند پایه 
خارجی با مدلی شــبیه به شــهادت شهید 
فخری زاده در تهران صورت گیرد.در اینجا باید 
به چند نکته توجه جدی داشــت:۱-مروری 
گذرا بر ترورهای انجام شده چند روز گذشته 
توسط رژیم صهیونیستی نشان می دهد که 
این ترورها پس از بازگشت »بنیامین نتانیاهو« 
از سفر به آمریکا انجام می شود، گویی نتانیاهو 
از واشــنگتن یک چراغ سبز برای آغاز فصل 
جدیدی از عملیات های تروریســتی دریافت 
کرده است. نتانیاهو حتی پس از بازگشت از 
واشــنگتن نه تنها دست به دو ترور پرهزینه 
در بیروت و تهران زد، بلکه همزمان تایید کرد 
که ترور مهم دیگر یعنی ترور محمد ضیف در 
جنوب غزه را هم چند هفته قبل انجام داده 
بود. 2. رژیم صهیونیستی و آمریکا از طوفان 
الاقصی تا امروز در تلاش هستند تا خطوط 
استراتژیک از بین رفته را به نفع خود بازیابی 
کنند.نقطه ثقل این بازیابی انتقال از مرحله 
حملات  هوایی شــدید در غــزه به حملات 
متمرکز و هدفمند اســت که البته مختص 
رهبران حماس یا فرماندهان حزب ا... نیست 
 بلکه همه اضــلاع مقاومت را در بر می گیرد.

ترورسریالی ســران نظامی حزب ا... در لبنان 
و حمله به کنســولگری ایران در دمشــق، 
بخشــی هایی از این پازل بوده اســت که در 
برخی موفق و در برخــی ناموفق بوده اند. 3. 
گسترش جبهه جنگ  به خارج از غزه  فشار 
افکارعمومی جهانی بر نتانیاهو با هدف توقف 
جنگ در غزه را کمتر خواهد کرد. این تصور 
نتانیاهو از قمار این روزها  در دســت زدن به 

عملیات های ترور در تهران و بیروت است.
 اکنون بسیاری خواســتار کاهش تنش 
درزمینه پاســخ احتمالی ایران به اســرائیل 
هســتند و به نظر می رســد درخواست های 
جهانی از تاکیــد بر آتش بس در غزه،  حول 
خویشــتنداری تهران و حــزب  ا... لبنان در 
پاسخ به اســرائیل متمرکز شده است.اما در 
طرف جبهه مقاومت، اصل همان اســت که 
آمریــکا تا جای ممکن وارد جنگ نشــود و 
جنگ منطقه ای رخ ندهد. اضلاع مقاومت به 
علت مصالح عمومی از جنگ گسترده ابا دارند 
درحالی که از آن ترسی ندارند اما خط کشی 
توسط رژیم و آمریکا هم مورد پذیرش نخواهد 
بود ولو به جنگ منتهی شود. آن هم زمانی 
که رژیم در وسط تهران به قلب محور مقاومت 
حملــه کرده و عملا هتک حرمــت ایران را 
صورت داده است. البته باید ابراز تاسف شدید 
داشت که موضوعات حفاظتی و امنیتی سران 
مقاومــت چه در تهران و چــه در بیروت به 
درستی اعمال نشده و ظرفیت اجرای چنین 
عملیات هایی را به دشمن داده است. همچنین 
باید دقت داشت که در قضایای ترور، مسئله 
اصلی نه شلیک گلوله بلکه جرئت شلیک گلوله 
است. این جا محاسبات و تصور از طرف مقابل 
مهم تر از اصل حمله است که کار می کند. با 
این توضیحات واضح است که باید پاسخ جدی 
داد. پاسخ باید با نگاهی یکپارچه از تمام اضلاع 

مقاومت و کاملا معقول صورت گیرد.
گرچه به نظر می رسد جنس پاسخ،پاسخ 
امنیتی نیست چرا که توان امنیتی آن طور 
که  متوقع هستیم برای زدن فرد وجود ندارد، 
اکنون تــوان نظامی فراتــر از وعده صادق۱ 
مورد بحث و نظر است.خوشبختانه با »وعده 
صــادق۱« در ۱۴ آوریل، نیروهای امنیتی و 
نظامی کشورمان، شناخت کامل تر و دقیق 
تری از محدودیت ها، مشــکلات ، چالش ها 
و حتی خطــرات متعدد عملیاتی گروه های 
مقاومت و اقدامات موشــکی و پهپادی ایران 
در ســطح منطقه و به ویژه در چارچوب یک 
رویارویی مســتقیم، طولانی و گسترده با 
اسرائیل پیدا کردند.حالا می توان از هدفی 
بــزرگ تر ســخن گفت که همانــا ضربه 
برای تلفات گیری و آســیب به دارایی های 
ارزشــمند رژیم اســت. یعنــی آن قدم و 
تثبیتش، باعث شده تا قدمی بسیار بزرگ 
تر پیش پای ما گذاشــته شود.البته همان 
طور که در وعده صادق، یک مشــروعیت 
بین المللــی برای پرتاب آن همه موشــک 
و پهپاد تولید شــده بــود، این جا هم لازم 
است وجه رســانه و دیپلماسی به درستی 
فعال شــود.جنگ روایت ها و جنگ روانی 
رسانه ای مانند اقدامات نظامی امنیتی مهم 
است از همین رو لازم است سریع تر روایت 
رسمی ایران از ترور هنیه برای تثبیت حق 
مشروع کشــورمان در پاسخ قاطع به رژیم 
صهیونیستی صورت گیرد و در رسانه های 

منطقه و دنیا پخش شود.«

پیشنهاد مطهری برای
پاسخ به رژیم صهیونیستی

ترور اســماعیل هنیه در تهــران موجی 
از واکنش ها را در سیاســیون ایجاد کرده و 
بسیاری توصیه ها و پیشــنهاداتی را در این 

رابطه ارائه داده اند. 
علی مطهری، فعال سیاسی و نماینده سابق 
مجلس در توئیتی درباره نحوه انتقام و پاسخ 
به رژیم صهیونیســتی نوشت: »این که رژیم 
اشغالگر جرأت کرده اســت در داخل خاک 
ایران عملیات انجام دهد نشــان می دهد که 
پاسخهای قبلی ایران به اندازه کافی بازدارنده 
نبوده است. شاید بهترین پاسخ، بازپس گیری 
بلندي های جولان که دنیا قبول دارد متعلق 
به سوریه است به کمک نیروهای زمینی محور 

مقاومت باشد.«

نظر وزیر ارشاد درباره 
بازگشت هنرمندان به کشور

محمدمهدی اســماعیلی، وزیر ارشــاد 
در برنامه تلویزیونــی »هفت« حضور پیدا 
کرد و پاسخ گوی ســوالات بهروز افخمی، 
مجری برنامه شد. در بخشی از این برنامه، 
وزیر ارشــاد گریزی به ماجرای اغتشاشات 
۱۴0۱ زد و همچنین در خصوص بازگشت 
هنرمندان خارج نشــین به کشــور سخن 

گفت.
اســماعیلی درباره عبور از ناآرامی های 
ســال ۱۴0۱ گفت: »واقعا اتفاقات عجیبی 
بود. ابتدا جنبشــی به نام metoo فضای 
ناامنی و بدبینی را در خود اهالی ســینما 
ایجاد کرده بود . بعد از آن یک بیانیه صادر 
کردند که تفنگت را زمین بگذار. در کجای 
دنیا هنرمندان بــه نیروی امنیتی و پلیس 
مــی گویند که تفنگت را زمین بگذار؟ بعد 
از آن به اتفاقات پاییز ۱۴0۱ رسیدیم و ما 
واقعا گرفتار بحثی شــدیم که نقطه ثقلش 
فرهنگ بود. خیلی از هنرمندان و بازیگران 
ما درگیر این موضوع شــدند و سردمداران 
این مساله بودند. من و دوستانم ایستادیم 
و هنرمنــدان همراهــی کردنــد. اگر می 
خواســتیم مانند قبل رفتار کنیم فقط در 
حوزه موســیقی ۱00 نفر ممنوع الکار می 
شدند. ما دوره شفافی داشتیم. اکنون تعداد 
ممنوع الکارها کمتر از انگشــتان 2 دست 

است.«
وزیر ارشاد درباره پرستو صالحی توضیح 
داد: »دربــاره خانم صالحی مــن در افکار 
عمومی شــنیدم. ما یک قاعده کلی داریم 
که همه ایرانیان می توانند به کشــور وارد 
شــوند. خانم صالحی تا همین اواخر کنش 
های براندازانه داشتند. بنای ما این است که 
حداکثر رفاقت را در حوزه فرهنگ اینجاد 
کنیم. بازیگری مانند ایشان بود که کشف 
حجاب کرده بود اما بعد از محکومیت دوباره 
برگشت و ابراز ندامت کرد. پیش خود من 
هم آمده بود و دستگاه قضایی هم همراهی 
بسیار خوبی ایجاد کرد. ما برای بازیگری که 
۴0 سال ممنوع الکار بود، فعالیت عادی اش 

را بدون سروصدا ایجاد کردیم.«
وی درباره بازگشــت معین توضیح داد: 
»این ســوال عادی یک خبرنگار بود و من 
هم پاسخ دادم. آقای معین هم یک ایرانی 
هســتند و هرزمان که بخواهند می توانند 
وارد ایران شــوند و اجراهایشــان هم تابع 
قوانین کشور باشد. ولی از طرفی مثلا یکی 
از بازیگرانی که قرار بــود به ایران برگردد 
شاکی خصوصی داشت و این موضوع دیگر 
ربطی به حاکمیت ندارد. یکی از شعارهای 
رئیس جمهور شهید بازگشت ایرانیان خارج 
از کشــور بوده است. من هم همه جا اعلام 
کردم که فضای بازگشــت همه ایرانیان را 
فراهــم می کنیم و ایــن کار را هم کردیم. 
خواننده ای داشــتیم که ۴۵ سال در ایران 
اجازه فعالیت نداشت اما مشکلش را برطرف 
کردیم. این خصلت شــهید رئیســی بود 
هرچند که رسانه می خواست او را بداخلاق 
نشان دهد. ایشان حتی جلوی سخت گیری 

من را می گرفت.«

یک ترور و چند آدرس غلط
روزنامه قدس نوشــت: »ترور اسماعیل 
هنیه در تهران، آن هم درســت در بامداد 
روزی که قرار بود نخســتین جلسه هیئت 
دولــت چهاردهم پس از مراســم تحلیف 
رئیس جمهور برگزار شــود، فارغ از شوک 
و بهتی که به فضای سیاســی کشور وارد 
کرد- به واســطه زمان و مــکان انجام این 
ترور- آبســتن انواع تفســیر و تحلیل های 

نشانه شناسانه شد.
کمتــر کســی تصــور می کــرد رژیم 
صهیونیســتی به فاصله کوتاهــی از ترور 
فرمانده ای چون فؤاد شکر در ضاحیه جنوبی 
بیــروت که در بیانیه های حــزب الله از او به 
الکبیــر« یعنی »فرمانده  الجهادی  »القائد 
بزرگ« یاد می شــود، دســت بــه تصمیم 
متهورانه ای چون ترور اســماعیل هنیه که 
به عنوان میهمان مراســم تحلیف ریاست 
جمهوری به خاک ایران پاگذاشــته، بزند و 
سطح تنش و درگیری را به این حد برساند. 
طبیعی بود چنین اقدامی که در سطح جدید 
از تنــش و درگیری رخ می داد، فضای افکار 
عمومــی را با بهت و حیــرت روبه رو کند و 
درصد خطای احتمالی برای ارائه یک تحلیل 
همــه جانبه و دقیق را حتــی از چهره های 

کارآزموده سیاسی نیز سلب کند.
فارغ از پیام های رســمی یا توییت های 
توســط چهره هــای مختلف  کوتاهی که 
سیاسی، از ســر تأثر و برای ابراز همدردی 
در محکومیت ترور اسماعیل هنیه منتشر 
شــد، واکنش چهره هایی همچون ظریف و 
عراقچــی که احتمالاً در پیش راندن موتور 
سیاســت خارجی دولــت چهاردهم نقش 
پررنگی خواهند داشــت، مورد توجه قرار 
گرفت. نوع نگاه محمدجواد ظریف و عباس 
عراقچی در توییت هایی که در محکومیت 
ترور اســماعیل هنیه زدنــد را اگر حامل 
آدرس غلط تفسیر نکنیم، حداقل تحلیل و 
تصویر ناقصی را ارائه می دهند. برای نمونه 
در توییت ظریف با نگاهــی تقلیل گرایانه 
تقریباً همه کاســه کوزه ها بر سر نتانیاهو 
شکسته شــده و صرفاً به آمریکا و اتحادیه 
اروپــا در مورد خطرات بقای نتانیاهو تذکر 
داده می شــود. این در حالی اســت که به 
عقیده بســیاری از تحلیلگران تصور اینکه 
چنین اقدام متهورانه ای بدون چراغ ســبز 
آمریکا و صرفاً توسط نتانیاهو و اطرافیانش 
انجام شود، محال به نظر می رسد. از سوی 
دیگر بــه خوانش عباس عراقچــی از این 
واقعه هــم ایراد هایی وارد اســت. توییت 
او نیــز در محکومیــت این اتفــاق بر این 
پیش فرض متکی اســت که رژیم اسرائیل 
چنین جسارت بزرگی را بدون هماهنگی با 
آمریکا و صرفاً برای ایجاد مانع بر سر مسیر 
سیاســت خارجی دولت جدید ایران انجام 

داده است.«

چالش تولیدکنندگان یزد؛ کمبود نیروی 
کار، بازگشت ارز و ناترازی انرژی

رئیس اتاق بازرگانی یزد موانع متعدد فعالان اقتصادی و واحدهای تولیدی استان را تشریح کرد: 

احیای ۳۴ واحد راکد و نیمه فعال در یزد 

مدیر صندوق کارآفرینی امید استان یزد با 
اشاره به اشتغالزایی برای چهار هزار و ۷5۷ 
نفر در قالب پرداخت تسهیلات این صندوق 
طی دولت سیزدهم، گفت: این صندوق با 
در  تسهیلات  ریال  میلیارد  پرداخت ۷15 
جهت احیــای 34 واحد راکد و نیمه فعال 

استان حمایت داشته است.
»ســید عباس امامی میبدی« در نشست با 
خبرنگاران ضمن گرامیداشت یاد شهدای عرصه 
خبر و تبریک روز خبرنگار و تســلیت شهادت 
»اسماعیل هنیه« دبیر کل دفتر سیاسی حماس 
با اقدام رژیم جعلی صهیونیستی، اظهار کرد: حرفه 
خبرنگاری، شغلی حساس، شریف و سخت است 
که اگر اخلاص و ایمان در آن نباشــد، اخبار به 

درستی در جامعه منعکس نخواهد شد.
وی افزود: صنــدوق کارآفرینی امید با هدف 
حمایت از فرصت های شغلی ایجاد شده و بنا بر 
سیاست دولت های مختلف، فعالیت این صندوق 

گسترش یافته است.
امامی گفت: تسهیلات این صندوق عمدتاً در 
قالب تسهیلات قرض الحسنه است در راستای 
ایجاد، رونق و گســترش اشــتغال در جامعه به 

متقاضیان پرداخت می شود.
به گفته وی، صندوق کارآفرینی استان در سه 
ساله دولت سیزدهم، تعداد پنج هزار و ۷۸۷ فقره 
تسهیلات اشتغالزایی و کارآفرینی به میزان جمعاً 
۵233 هزار میلیارد ریال به متقاضیان پرداخت 
کرده که موجب اشــتغالزایی تعداد چهار هزار و 

۷۵۷ نفر شده است.
وی با اشــاره بــه افزایش مبالــغ پرداختی 
تســهیلات این صندوق طی سال های اخیر، در 
این باره خاطرنشان کرد: از سال ۱3۹0 تا ۱3۹۹ 
تســهیلات پرداختی این صنــدوق چهار هزار 
میلیارد ریال بوده که افزایش ذکر شده در دولت 
شهید رئیسی بیانگر اهتمام به ارائه خدمات در 

حوزه اشتغالزایی طی این مدت بوده است.
مدیر صندوق کارآفرینی امید اســتان ضمن 
بیان این که صندوق یزد براســاس ارزیابی های 
کشور به لحاظ پرداخت تسهیلات در سال گذشته 

رتبه نخست کشور را به خود اختصاص داد، اضافه 
کرد: از ابتدای امســال تاکنون نیز 3۴۵ میلیارد 
ریال تسهیلات در قالب 3۱۶ فقره پرداخت شده 
که از طریق آنها بالغ بر 300  فرصت شــغلی در 

استان ایجاد شده است.
وی با اشــاره به انعقــاد تفاهم نامه هایی بین 
صندوق تعدادی از وزارتخانه ها در ســطح ملی 
در رابطه با پرداخت تســهیلات بند الف تبصره 
۱۸ قانــون بودجه، تصریح کرد: از محل بند الف 
تبصره ۱۸ قانون بودجه ۱۴00 در استان یزد یک 
هزار و ۶32 میلیارد ریال تهسیلات به تعداد ۶۹2 
فقره با اشتغالزایی ۱۴۸2 نفر و از محل بند الف 
تبصره ۱۸ قانون بودجه سال ۱۴0۱ نیز  ۱۴۷۱ 
میلیارد ریال تهســیلات به تعداد ۴۷۸ فقره که 
منجر به ۱32۴ فرصت شغلی گردیده، پرداخت 

شده است.
وی خاطرنشان کرد: البته صندوق در استان 
نیز از محل فنی و اعتباری اســتان با تعدادی از 
ادارات کل تقاهم نامه جهت پرداخت تسهیلات 
اشتغالزایی دارد که از ان جمله می توان به تفاهم 
نامه با میراث فرهنگی و صنایع دســتی، کمیته 

امداد، بهزیستی و جهادکشاورزی اشاره کرد.
امامی با اشاره به اهتمام دولت شهید رئیسی 
به نهضت احیای واحدهای راکد، غیرفعال و نیمه 
فعال، گفت: در همین رابطه سهمیه استان ۷۱۵ 

میلیارد ریال بوده که از طریق آن 3۴ واحد راکد 
و نیمه فعال استان به عرصه رونق تولید بازگشته 

است.
وی گفت: البتــه 300 میلیارد تومان پرونده 
برای جذب اعتبارات بیشتر در این حوزه آماده شد 
که به دلیل منابع محدود دولت امکان پرداخت 

فراهم نشد.
این مســئول افزود: برای این که عموم افراد 
جامعــه بتوانند از تســهیلات ارزان قیمت این 
صندوق بهره مند شــوند نیز یکسری طرح های 
امتیازی از طریق سپرده گذاری طراحی شده که 
بنا به طرح های مربوطه و براساس گردش حساب 
متقاضیان تا سقف سه میلیارد ریال با کارمزد صفر 

تا ۱2 درصد پرداخت می شود.
وی به برخی طرح حمایتی صندوق در روستاها 
نیز اشاره و از آن جمله طرح »روستای نو فن« با 
هدف انتقال فناوری به روستاها و اجرای طرحهای 
دانش بنیانی که می تواند موجب اشتغالزایی در 

روستاها شود، را یادآور شد.
امامی گفت: »هر روســتا یک محصول« نیز 
یکی دیگر از طرحهای صندوق کارآفرینی امید 
است که در برخی روســتاهای استان در حوزه 
حمایت از محصولاتی مانند ســفال، زیلو، گیوه 
بافی، تولید نان خشک، تهیه زیورآلات سنتی و 

دیگر محصولات اجرایی شده است.

اگر تنها یک هفته در محله ای زندگی کنیم 
متوجه می شویم که ماشین حمل زباله چه 
ســاعاتی و در چه ایامی از آن محل عبور 
می کند تا ما نیز ساعت قرار زباله ها در محله 
زباله هایمان  بگیریم. پس می توانیم  یاد  را 
را در ساعت و روز مشخص بیرون از خانه 
قرار بدهیم. یــاد گرفتن و انجام دادن این 
کار چندان سخت نیست. با گذشت سالیان 
ســال از زندگی شهروندی و شهرنشینی 
انتظــار می رفت که حداقــل در موضوع 
زباله های خانگی با دقت بیشــتری عمل 
کنیم اما متاسفانه هنوز هم در برخی کوچه 
و محله ها شاهد بازی موش و گربه لابلای 
زباله ها و بوی تعفنی که همه را آزار می دهد 
هستیم. نمی دانم چگونه یک فرد با وجود 
ســال ها زندگی در شهر همچنان باله های 
خود را در میان کوچه و خیابان رها می کند 
و این ابدایی ترین قانون شهروندی را زیرپا 

می گذارد.
مثلًا همین دو روز پیش زن همســایه که 

هنگام ظهر  که  دیدم  را  اســت  کارمند 
کیســه زباله خود را سر کوچه گذاشت و 
رفت. نیم ســاعت نگذشته شیرابه زباله 
ها جاری شــد و تمام کوچه بوی تعفن 
زباله گرفت. عصر کــه او را دیدم گفتم 
خانم فلانی! ساعت جمع آوری زباله ها از 
این محله 10 شب است و ظهرها هم هوا 
گرم است و هم اینکه کسی زباله را جمع 
آوری نمی کنــد و فقط محلی برای جمع 
شدن موش و گربه ها به وجود می آید. با 
اعتماد به نفس تمام گفت می دانم هر شب 
هم زباله ها را می برند اما دیشب مشغول 
مهمان ها شــدم و فراموش کردم زباله ها 
را بیرون بگــذارم. امروز بوی آنها خیلی 
اذیتمان کرد، گذاشتم ســر کوچه تا از 

شرشان خلاص شویم!
امثال زن همسایه ما در این شهر متاسفانه 
زیاد هستند، کسانی که راحتی و آسایش 
خود را بر دیگران مقدم می دانند. کســی 
که از بوی زباله در خانه خود فراری اســت 

ترجیح می دهد تمام همسایگان را از این 
وضعیت بهره مند کند یا مثلاً عده ای دیگر 
زباله های خود را روی خودرو قرار می دهند 
تا مثلاً جایی ســطل زباله ای پیدا کنند و 
داخل آن بیندازنــد اما در اکثر مواقع این 
کیسه زباله از روی خودرو به زمین می افتد و 
تمام زباله ها در سطح خیابان پخش می شود 
و چهره شهر را بسیار زشت می کند. علاوه 
بر آن آلودگی و بیماری هایی که به همراه 
دارد باعث مریض شــدن سایر شهروندان 

می شوند.
برخــی می گویند پخش شــدن و ماندن 
زباله ها در سطح شــهر تقصیر شهرداری 
است که یک سطل زباله نمی گذارد و همان 
سطل هایی هم که بود را جمع آوری کرده 
را  کار شهرداری  این  نمی خواهم  اســت. 
تایید یا رد بکنم اما اگر در ساعت مشخص 
زباله هایمان را بیرون بگذاریم این مشکل تا 

حد بسیار زیادی حل خواهد شد. 
عده ای هم معتقدند که عدم فرهنگسازی 

در جامعه مشکل زباله ها را بیشتر کرده 
اکثر  این در حالیســت که در  اســت. 
کودکستان ها و مدارس حداقل یکبار در 
سال آموزش هایی درخصوص تفکیک و 
جمع آوری زباله ها ارائه می شود که خب 
نمی توان گفت کافی اســت، اما کودکی 
که مشــاهده می کنــد والدینش حین 
رانندگی زباله هایشان را به بیرون پرتاب 
می کنند یا مادرشان در منزل هیچ وقت 
زباله را تفکیک نمــی کند و در آخر هم 
هر زمان دلشــان بخواهد کیسه زباله را 
آموزش  قطعا  گذارند،  از خانه می  بیرون 
در او اثر نخواهد کرد و دنباله رو والدین 
و اطرافیانش می شــود. حل معضل زباله 
های شــهری بیشتر از هر چیزی به خود 
ما شــهروندان وابســته است. فرهنگ 
شهرنشینی با رعایت قوانین شهری بهتر 
انجام می شود و نسل آینده هم به همان 
صورت که یاد گرفته اســت ادامه خواهد 

داد. حداقل به فکر فرزندانمان باشیم.

ساعت قرار زباله ها
سرمقالهسرمقاله افسانه طاهرنژاد

عضو شورای اسلامی شهر یزد:

 شهروندان از خدمات رسانی پل های عابر پیاده رضایت ندارند
عضو شورای اسلامی شهر یزد با اشاره به 
اینکه در راســتای درخواست های متعدد 
پل های  مشکلات  خصوص  در  شهروندان 
عابر پیاده و عدم اســتفاده شهروندان از 
آن، بازدیدی از تعدادی از پل های مکانیزه 
و غیرمکانیزه صــورت پذیرفت گفت: در 
این بازدید مشخص گردید که شهروندان 
از خدمات رسانی در خصوص پل های عابر 
پیاده رضایت ندارند و ترجیح می دهند از 
خیابان به جای پل های عابر پیاده استفاده 

کنند. 
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما مرکز یزد، 
»احمد ترکمانی« ادامه داد: شهرداری یزد چند 

سالی است که اقدام به ایجاد پل های عابر پیاده 
مکانیزه در ســطح شهر یزد کرده است که علی 
رغم صــرف هزینه های هنگفت اغلب این پل ها 
تعطیل و بلااســتفاده هستند و عملا شهروندان 

نمی توانند از این پل ها استفاده کنند.
عضو شــورای اســلامی شــهر یزد گفت: 
شــکایات متعددی ارســال می شــود که در 
بعضی مواقع جان شــهروندان به خطر افتاده 
است، اســتفاده از پله برای افراد سالخورده، 
کودکان و بیماران مشــکل اســت و مکانیزه 
کردن پل عابر پیاده در همه ســطح شهر یکی 
از ضرورت های امروز مدیریت شــهری بشمار 
می رود که متأسفانه اکنون اکثر پل های عابر 

پیاده بیشتر جنبه تبلیغاتی پیدا 
کرده است.

احمــد ترکمانی ادامــه داد با 
اشــاره به معضلات کنونی پل های 
عابر پیاده و حساســیت موضوع، 
خواســتار ارتقاع امنیت و توسعه 
صحیح استفاده از آن ها شد و افزود: 
از شــهرداری درخواست داریم تا با 
نظارت بر نوع قرارداد ها و در راستای 
امنیت شهروندان، نسبت به مکانیزه 
کردن پل ها و رفع مشکلات پل های 
مکانیزه اقدامات لازم در دستور کار 

قرار بگیرد.
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ســمانه تقی نژاد/ شــهرک صنعتی یــزد از جمله 
شهرکهای صنعتی پهناور کشــور می باشد که بسیاری 
از صنایع مختلف کوچک و بزرگ شــهر یزد و خوشه های 
متفاوت کســب و کار را در خود جای داده است. متاسفانه 
این شــهرک طی ماههای گذشته دچار آتش سوزی های 
مختلف شده است که خســارات جبران ناپذیری را هم 
متوجه صاحبان صنایع کرده اســت. از جمله حریق های 
بزرگی که به گفته شاهدین خسارتی دوهزار میلیارد تومانی 
را در برداشت “حریق قیام نخ یزد” بود که خوش بختانه با 
اقدامات سریع و همکاری آتش نشانی و فرودگاه یزد نهایتا 
کنترل شد و از تسریع یافتن آن به دیگر واحدهای صنعتی و 

مجاوراین واخد صنعتی جلوگیری به عمل آمد. 

در این خصوص رییس آتش نشــانی شهرداری یزد ضمن بیان 
این موضوع که شــهرک صنعتی یزد تجهیزات لازم اطفای حریق 
را ندارد و برای تجهیز پایگاههای آتش نشانی شهرک نیاز به 200 
میلیارد تومان تجهیزات است، گفت: تجهیزاتی که در پایگاه های  
آتش نشانی شهر یزد موجود می باشد صرفا مربوط به حوادث داخل 
شهر است و قابل استفاده برای شهرک صنعتی نیست و بر اساس 
دستور العمل موجود، پایگاههای آتش نشانی شهرک صنعتی را باید 
خود شهرک ایجاد کند و تجهیزات مورد نیاز آنرا خریداری نماید که 
در حال حاضر تنها یک پایگاه در این شهرک موجود است که باید 
تجهیز و تامین نیرو شود و آتش نشانی یزد تنها در مواقع اضطراری 

پشتیبانی لازم را به عمل می آورد.  
»سعید پاک سرشت« در ادامه در خصوص واگذاری خودرو های 
اطفاء حریق توسط شــهرک صنعتی به آتش نشانی یزد در ادوار 
مختلف اظهار کرد: در سال ۹3 یک صورت جلسه ای تنظیم شده 
که طی آن ۴ دستگاه خودرو و همچنین هزینه دو نفر نیرو کار از 
طرف شرکت شهرکهای صنعتی به آتش نشانی یزد داده شده تا به 
این منطقه خدمات ارائه کند اما تمام این خودروها مختص اطفاء 
حریق شهری است و مقداری هم فرسوده شده است. البته این موارد 
به هیچ عنوان پاسخ گوی نیازهای شهرک صنعتی یزد نیست و در 
دو ســوال گذشته تذکرات متفاوتی را مبنی بر خرید “خودروهای 
فوماتیک” به شهرک صنعتی یزد داده ایم که هنوز ترتیب اثر داده 

نشده است.
وی در ادامه افزود: در صورتی که شهرک صنعتی یزد پایگاههای 
مورد نیــاز را احداث و تجهیز نماید، ما علاوه بر پشــتیبانی لازم 
آموزشی، خودرو های تحویل گرفته را هم پس می دهیم و کمک 
می کنیم تا پایگاههای آتش نشانی شهرک صنعتی بتواند خودش 

اقدامات اطفا را انجام دهد.
رییس سازمان آتش نشانی یزد در خصوص آتش سوزی مجتمع 
قیام نخ یزد بیان کرد: در ســاعت ۱2:3۴ دقیقه بامداد چهارشنبه 
ســوم مرداد ماه حادثه ای در مجتمع قیام نخ یزد به اطلاع آتش 
نشانی یزد رسید که ۸ دقیقه بعد اولین خودرو به محل حادثه وارد 
شد و اقدامات اطفاء حریق را شروع کرد. اما اگر خودروی فوماتیک 
داخل همون ایستگاه شــهرک صنعتی به فاصله 200 متری بود 
خدمت رسانی سریعتر انجام می شد و آتش زودتر مهار می گردید 

و خسارت 200 میلیارد تومانی به بار نمی آمد.
پاک سرشــت در ادامه ضمن تقدیر از تلاشــهای واحد ایمنی 
زمینی فرودگاه یزد در خصوص کمکهــای خودروهای فوماتیک 
فرودگاه در حوادث مختلف به آتش نشانی یزد گفت: فرودگاه یزد 
همیشه از حامیان ما در شرایط خاص بوده است که در حادثه مهار 
آتش قیام نخ هم در انتها خودرو فوماتیک فرودگاه یزد بسیار کمک 
کننده و تاثیر گذار بود. اما فرودگاه یزد همیشه و همه وقت امکان 
کمک رسانی به حوادث سطح شهر را ندارد زیرا در ساعات مختلف 
روز، پرواز دارد و باید تجهیزات آتش نشــانی فرودگاه موقع پروازها 
در این مکان حضور داشته باشند. این نهاد در حوادث بزرگ اغلب 

امکان خدمت رسانی و همکاری با آتش نانی یزد را دارد.
وی در خصوص زمان رسیدن به مقصد برای خاموش کردن آتش 
در شهرک صنعتی و دیگر نقاط شهر یزد تصریح کرد: خوشبختانه 
در شهر یزد خودروهای آتش نشانی در هر حادثه ای موفق شده اند 
زیر ۵ دقیقه به محل حادثه برسند ولی در شهرک صنعتی متاسفانه 
به علت طول مسافت و همچنین دست اندازهای زیاد مسیر، همیشه 

بالای ۵ دقیقه خودروی اول به محل حادثه می رسد.

همراه نبودن کارخانه ها با پرداخت سهم تامین تجهیزات
پاک سرشــت، در ادامه در خصوص ایجاد ســامانه برای تامین 
اعتبارات لازم برای خرید تجهیزات مورد نیاز شهرک صنعتی یزد، 
تصریح کرد: در 2۱ شــهریور ماه ۱۴02 بعد از حریق ســردخانه 
طراوت با مدیریت استاندار جلسه ای برگزار و مقرر شد که سازمان 
صنعت، معدن و تجارت یزد سامانه ای را ایجاد کند تا تمامی کارخانه 
و شرکتهای فعال داخل شهرک صنعتی ضمن وارد کردن اطلاعات 
لازم برای اطفای حریق، حق السهم خود در رابطه با تامین اعتبارات 
لازم برای خرید تجهیزات را پرداخت نمایند که متاســفانه تا این 
لحظه استقبالی از این سامانه از طرف شرکتها و کارخانه ها صورت 

نگرفته است و شاهد حریق های مختلف در این شهرک هستیم. 
رییــس ســازمان آتش نشــانی یــزد در خصوص 
ایســتگاهای موجود در شهر یزد گفت: آتش نشانی در 
شــهر یزد ۱3 ایستگاه فعال دارد و همه این ایستگاه ها 
بســته به نوع منطقه، تجهیزات مربوط به خود را دارند. 
مثلا در مناطق آپارتمانی نردبان داریم. در آزادشهر نردبان 
32 متری داریم و اخیرا یک تانکر آب رســان 33200 
لیتری خریداری شده و در حال تجهیز است تا در مواقع 
حوادث آتش سوزی در مناطقی چون شهرک صنعتی که 
معمولا فشار آب خوبی ندارد، این خودرو بتواند در مواقع 
بحرانی 33 هزار لیتر آب را برای اطفای حریق تامین کند.

رییس آتش نشانی یزد در ادامه در خصوص نیازهای 
آتش نشانی جهت سهولت در اطفای حریق در شهر یزد 
بیان کرد: در حال حاضر ۱3 ایستگاه در سطح شهر یزد 
در حال خدمت رســانی به مردم هســتند که ایستگاه 
های موجود پوشش محدوده ای خوبی دارند. ولی طبق 

استاندارد جهانی “ان اف تی ای آمریکا” برای هر ۵0 هزار نفر یک 
ایستگاه آتش نشانی باید وجود داشته باشد. که بنا به این استاندارد 

جهانی تقریبا ۴ ایستگاه در یزد کم داریم. 
وی در ادامه مهمترین مشکل آتش نشانی یزد را نداشتن نیروی 
انســانی لازم عنوان کرد و گفت: در حال حاضر ایستگاهی در یزد 
فقط با 2 نفر نیروی شیفتی فعالیت می کند که خوشبختانه امسال 
توانستیم مجوز استخدام ۹۷ نفر نیرو را دریافت نماییم. ۱3 نفر نیرو 
را هم که آخر سال ۱۴02 جذب کردیم. با احتساب استخدام تمامی 
این نیروها، در مقایسه با استانداردهای جهانی که می گویند: »برای 
هر 2۵00 نفر شهروند باید یک آتش نشان وجود داشته باشد« هنوز 

آتش نشانی یزد ۷0 نفر نیرو کم دارد.
رییس آتش نشــانی یــزد در خصوص جبران نشــدن نیروی 
متخصص برای این امر با توجه به نیاز مبرم این سازمان اظهار کرد: 
در گذشته مجوز استخدام  ۴3 نفر توسط یکی از مدیران وقت آتش 
نشانی دریافت می شود که بعد از انجام آزمون ورودی، نیروها امتیاز 
مناسب را دریافت نمی کنند و مدیر وقت هم هیچ کدام از این ۴3 
نفر را استخدام نمی کند. در صورتی که اگر همان نیروها را استخدام 
کرده و به آنها آمــوزش داده بودند در حال حاضر بخش مهمی از 

کمبود نیروی انسانی آتش نشانی یزد برطرف شده بود.
وی در پایان در خصوص افزایش بودجه ســازمان آتش نشانی 
شهر یزد گفت: خوشبختانه در 2 سال گذشته بودجه خوبی برای 
آتش نشانی تصویب شده بطوریکه در سال ۱۴0۱ بودجه عمرانی 
آتش نشــانی یزد تقریبا ۱۴ میلیارد تومان بود و در سال ۱۴02 به 

۵3 میلیارد تومان افزایش پیدا کرد.

کمبود امکانات آتش نشانی در شهرک صنعتی یزد

در ادامه رییس واحد ایمنی زمینــی فرودگاه یزد در خصوص 
اقدامات انجام شده توسط این نهاد در کمک رسانی به آتش نشانی 
یــزد در مواقع اضطراری گفت: امــداد و نجات جان و مال مردم از 
وظایف ذاتی همکاران من در واحد ایمنی زمینی فرودگاه هست و 
گاها با توجه به در خواست کمک سازمان آتش نشانی در مورد اطفاء 
حریق اقدامات لازم در جهت کاستن از حجم آتش توسط نیروهای 

ماهر این مرکز انجام می پذیرد. 
»مرتضی دهقان« در ادامه در خصوص نحوه کمک رســانی در 
خامــوش کردن آتش مجموعه قیام نخ یــزد ضمن گلایه از نبود 
امکانات لازم در شــهرک صنعتی یزد اظهار کرد: بعد از درخواست 
کمک سازمان آتش نشانی یزد مبنی بر اطفاء حریق در مجموعه 
قیام نخ شــهرک صنعتی یزد، به دلیل عملیاتــی بودن فرودگاه و 
و وجود پروازهای ورودی و خروجی هر نوع امدادرســانی و خارج 
شدن  خودروهای ایمنی زمینی مانند خودرو های آتش نشانی ملزم  
به هماهنگی با شــرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی به عنوان زیر 
مجموعه وزارت راه و شهرسازی است که با هماهنگی های صورت 
گرفته و همچنین دستور مدیر کل فرودگاه یزد، خودروی مجهزی 

به محل مذکور اعزام شد.
وی در ادامه اظهار کرد: در اولین اعزام با توجه به شناخت عوامل 
امــدادی فرودگاه یزد، خودروی ایمنــی زمینی در صف اول انجام 
عملیات قرار می گیرد و شروع به اطفا حریق می کند که از حجم 
آتش کاسته می شود و از سرایت آن به دیگر اماکن جلوگیری می 
شود و با بازگشتهای دوباره به فرودگاه جهت شارژ مخزن اقدامات 
موثر تا کنترل نهایی آتش، نیروهای ما در کنار نیروهای محترم آتش 

نشانی خدمت لازم را انجام داده اند. 
رییس واحد ایمنی زمینی فرودگاه یزد در پایان ضمن گلایه  از 
فراموش شدن تلاشهای این مجموعه از سوی مدیرت بحران استان، 

بیان کرد: با توجه به سختی هایی که برای کنترل پروازهای فرودگاه 
وجود دارد، واحد ایمنی زمینی فرودگاه همیشه همکاری های لازم 
را با سازمان آتش نشــانی داشته است. اما متاسفانه عموما بعد از 
خاموشی آتش، هیچ اسم و یادی از افراد متخصص این واحد نشده و 

نادیده گرفته می شوند که این موضوع جای بررسی دارد.
مدیر ایمنی، بهداشت و محیط زیست شرکت شهرکهای صنعتی 
یزد پیرامون امکانات در شــهرک صنعتی در صورت ایجاد حریق 
شدید، گفت: بر اساس آیین نامه “پیشگیری و مبارزه با آتش سوزی 
در کارگاه ها” واحد های صنعتی با توجه به میزان ارزیابی ریسک 
و نوع مواد اولیه باید سیستم های اعلان اطفای حریق متناسب با 
خود واحد را داشته باشند. بحث آماده به کار بودن و وجود نیروهای 
متخصص و دیگر لوازم اطفای حریــق کارفرما از جمله ملزومات 

قانونی واحدهای تولیدی است. )ماده ۵۷،۵۶،۵۵آیین نامه مذکور(
»حبیب راهی« گفت: شرکت شهرکهای صنعتی یزد تا کنون 
۱3 خودرو ســنگین آتش نشانی برای شهرک های شهرستانهای 
یزد، اردکان، میبد، اشکذر، مهریز، ابرکوه و تفت تهیه کرده و تحویل 
داده ایم. در تمام این شهرک ها به غیر از شهرک اشکذر با توجه به 
بحث اطفای حریق و آتش نشانی که یک بحث تخصصی هست و 
ما تخصص لازم را در این زمینه نداریم تفاهم نامه ای را با سازمان 
آتش نشانی امضا کرده ایم و خودروهای مذکور تحویل آن سازمان 
گردیده است که در زمان لازم این سازمان به کمک شهرک می آید.
وی در خصوص راه اندازی ایســتگاه آتش نشانی در منطقه ویژه 
اقتصادی گفت: در این مورد در تاریخ ۱2 خرداد ۱۴03 در جلسه ی 
پدافندی بحث راه اندازی سیستم آتش نشانی مطرح شد و مدیرعامل 
دستورات لازم را دادند و بحث های تامین اعتبار و تشریفات قانونی 
آن انجام شده است. یک خودرو ۱۸ تن به ارزش ۱0میلیارد و ۵00 

میلیون تومان تجهیز کردیم و مســتقر شد. بحث شرح خدمات با 
پیمانکار بخش خصوصی نیز در دستور کار داریم. امیدواریم از اواخر 

شهریور مال امسال بهربرداری از این ایستگاه ایجاد شود.
راهی افزود: چون تمام هزینه های کردهای شــرکت شــهرک 
های صنعتی با ســازمان مرکزی باید هماهنگ باشد بودجه ها در 
مجمع مطرح و بعد مصوب می شود و تمام تجهیزات که قرار است 
خریداری شــود باید به تایید مجمع برسد و با توجه بودجه و نیاز 
شهرک به تجهیزات،در حد توان تجهیزات را خریداری کردیم و در 

اختیار ایستگاه ها قرار دادیم.
مدیر ایمنی، بهداشت و محیط زیست شرکت شهرکهای صنعتی 
یزد در خصوص حادثه اخیر قیام نخ یزد و نبود امکانات لازم آتش 
نشانی در این مجموعه بیان کرد: این شرکت متاسفانه حتی سیستم 
اعلان حریق متناســب با خود کارخانه هم نداشــته و این یکی از 
علت های اصلی گسترش آتش بوده است. حتی دوربین های داخل 
کارخانه تصاویر شروع آتش سوزی را ضبط کرده اند که با آتش زدن 
جرقه و بلند شدن دود به شعله تبدیل شده است. اگر سیستم اعلان 
حریق در کارخانه درست عمل میکرد و از همان دود اولیه متوجه 

شده بود، آتش سوزی گسترش نمی یافت.
وی افزود: همچنین نوع مواد اولیه پتروشیمی دپو شده در محوطه 
های مختلف، حتی درکنار ساختمان اداری که همگی اشتعالزا بودند 
و تراکم بسیار زیاد آنها باعث تشدید آتش و کنترل سخت این حریق 
شد که آتش نشانی با ۱۴ خودرو، شرکت یزد تایر که در مجاورت 
این کارخانه بود، فرودگاه یزد، شهرداری اشکذر و شهرداری زارچ و 
ماشــین های خود شهرک که جمعا ۱۷ ماشین آتش نشانی شده 
بودند، خاموش کردن آتش را شــروع کردند و به دلیل اینکه سالن 
های تولید این شرکت درگیر شده بودند و امکان وارد شدن به داخل 

سالن ها وجود نداشت، کنترل حریق طول کشید.
مدیر ایمنی، بهداشــت و محیط زیســت شــرکت 
شهرکهای صنعتی یزد در ادامه افزود: در شهرک صنعتی 
یزد تنها 20 درصد واحدها شــرایط خــاص دارند که 
متاسفانه علی رغم تذکرات داده شده، همکاری های لازم 
را با شرکت شهرک ها انجام ندادند و حتی سیستم های 
اعلان و اطفای حریق داخلی خود کارخانه را نیز درست 
تامین نکردند و اینگونه دچار حادثه می شوند و میلیاردها 

خسارت بوجود می آید. 
وی در پایان در خصوص تامین بودجه خرید تجهیزات 
لازم برای شهرک صنعتی یزد افزود: خرید تجهیزات آتش 
نشانی و دیگر تجهیزات لازم شهرک از بودجه داخلی این 
مجموعه تهیه میشود و. شما نمی توانیی برای چند واحد 
خاص که نیاز به تجهیزات خاص ایمنی دارند توقع داشته 
باشــیی از بقیه واحد هایی که این حساسیت را ندارند 

تامین بودجه شود .

چالش کمبود »تجهیزات ایمنی کافی« 
در کارخانه های یـزد

حریق های اخیر در شهرک های صنعتی یزد، هشداری برای مسئولان و فعالان اقتصادی است: ادامه شوك درماني
روندي قهقرایي خواهد بود

فرشــاد مومني، استاد اقتصاد دانشگاه علامه 
طباطبایي و رییس موسســه »مطالعات دین و 
اقتصاد« که در نشست بررســي »بحران رفاه و 
تامین اجتماعي« در محل این موسســه سخن 
مي گفت با انتقاد از گزارش منتشــر شده توسط 
وزارت کار که در آن عنوان شــده اندازه جمعیت 
فقیر کشــور در ســال ۱۴02 کاهش پیدا کرده 
است، گفت: درباره روش شناسي تهیه آن گزارش 
وزیر کار فعلي را بــه مناظره دعوت مي کنم. در 
این مناظره براي تان آشکار خواهم کرد که چون 
عموما در چهارچوب مناسبات رانتي، افرادي که 
به مسوولیت هاي کلیدي گماشته مي شوند اهلیت 
حرفه اي را ندارند به خوبي مي توانند آلت دست 
مناسبات قرار بگیرند. چنین گزارشي به مسوولان 
کشــور مي دهند و بعد آن مسوول مي گوید پس 
من راحت بروم و بخوابم! از او نمي پرســند مگر 
شــما چه کرده اید که جمعیت فقیرتان کاهش 
پیدا کــرده؟ وي ادامه داد: نمي دانید که ســال 
۱۴0۱ وحشتناک ترین و مهلک ترین ضربه ها را 
به معیشت مردم با آن سیاست خطاي حذف ارز 
ترجیحي وارد کردید!؟ شما متوجه نمي شوید که 
از ترس واکنش هاي انفجاري مردم، بر فراز موازین 
قانوني، پرداخت سوبسید نقدي نزدیک به ۱0 برابر 
آنچه که ماهانه پرداخت مي شده را به طور یک باره 

پرداخت کردید! تمام اینها را فراموش کردید!؟
مومنــي ادامه داد: یک بــاره ابتداي انقلاب، 
کساني که من به آنها برچسبي نمي زنم؛ چرا که 
خودشان به اندازه کافي دارند، هویي راه انداختند 
که تصمیم براي ساخت مدرن ترین مجتمع فولاد 
ایران در بندرعباس، توطئه استکبار جهاني است. 
وقتي درباره علت این تحلیل از آنها سوال پرسیده 
مي شــد، مي گفتند در این منطقه، تاسیســات 
ســاخته شــده به راحتي به دلیــل آب و هواي 
خاص کنار دریا، خوردگــي پیدا مي کنند! خدا 
مي داند با چه مرارت هایي و با بالغ بر ۵ برابر کردن 
هزینه هاي استقرار، کارخانه را در مبارکه اصفهان 
مستقر کردند و وقتي آرامش حاصل شد، نتایج 
تحقیقات نشان داد ۷۵درصد واحدهاي فولادي 
دنیا کنار دریا مستقر هستند. در اثر این مافیاي 
فریب و رسانه محور، ما چه هزینه هایي مي پردازیم!

وي ضمن اشاره به اظهارات یکي از سخنرانان 
مراسم بزرگداشت میرمصطفي عالي نسب درباره 
مقایســه ارزش قیمت نفت خام ایــران با ارزش 
شرکت هاي بزرگ فناوري در دنیا، توضیح داد: اگر 
فرض کنیم که قیمت فروش نفت خام در قله هاي 
تجربه شده در تاریخ نفت، شدني باشد، اگر ایران 
۸0 ســال کل عایدات حاصل از صدور نفتش را 
بفروشد مي تواند یکي از شرکت هاي دانایي محور 
امریکا را بخــرد. ببنید چه قیاس تکان دهنده اي 
اســت!؟ بعد البته ماجراهاي دیگري هم درباره 
حد و حدود کشــور ما و ادعاهایــي که مطرح 
مي کنند، پیش مي آورد. با ژست هاي مشکوکي 
هلیم چه کسي را هم مي زنند! ظاهرش این است 
که غیرت هاي خاصي، نیروي محرک حرف هاي 
هیجاني و توخالي اســت، اما به باطن آنکه نگاه 
مي کنیم، چون راي به اســتمرار مناسبات رانتي 

مي دهد، در خدمت بیگانگان است.
مومنــي ضمن تاکید بر اینکه تــا زماني که 
ایــن تغییر ریل اتفاق نیفتاده از هر دریچه اي که 
وارد شــوید مي بینید ریشه اصلي بحران، ضعف 
بنیه تولیدي کشــور اســت، گفت: بنیادي ترین 
مطالعه هایي که در ایران صورت گرفته، مي گوید 
۸۹ درصد فقراي ایران، شــاغلین سابق و لاحق 
هستند به این معنا که چون شاغلین ما مشاغل 
بي کیفیت و اغلب غیرمولــد و غیرمدرن دارند، 
متناســب با آن مصرف هاي جدید خلق شــده 
نمي توانند خلق ارزش کنند؛ بنابراین اگر همچنان 
این توهم باقي بماند که ما مي توانیم با اســتمرار 
مناسبات خام فروشانه کشور را اداره کنیم، از نظر 

رفاه، دایما رو به قهقرا خواهیم رفت.
وي با بیان اینکه تا به قیمت ارز یا بنزین شوک 
وارد مي کنند ابعاد جدیدي از سرقت هاي بدیع در 
ایران پدیدار مي شود، خاطرنشان کرد: مي خواهید 
آن شــوک درماني را جلو ببریــد و هزینه هایتان 
را تامین کنید، اما آن بســاط را بر اقتصاد ایران 
تحمیل مي کنید. بعد مي خواهید با همین ریل 
ادامــه دهید!؟ امکان نــدارد! چنین چیزي جزو 
محالات است. قطعا این روند قهقرایي خواهد بود 
اگر تغییر ریلي اتفاق نیفتد، چرا که دایما نیازهاي 
جدید خلق مي شود. شرم بر آنها که افراد را مجبور 
مي کنند واقعیت ها را دگرگون شده گزارش دهند. 
آقاي دکتر راغفر با همین داده ها بررســي کرده 
بودند و عنوان کردند آخرین داده هاي رســمي 
مي گوید کل درآمد حدود ۷ میلیون ایراني، هزینه 
مواد غذایي مورد نیازشــان را پوشش نمي دهد. 
آنان که مي خواهند از مســاله فقــر در این ابعاد 
حساسیت زدایي کنند به کشور خدمتي نمي کنند. 
ضمن اینکه گزارش هاي رسمي مي گوید با همین 
شــیوه گزارش دهــي راجع به فقــر، ۴0 درصد 
جمعیت ایران در آســتانه فرو افتادن به زیر خط 

فقر هستند.
رییس موسســه مطالعات دین و اقتصاد با 
بیان اینکه جایگاه ایران در نظام بین المللي در 
همه عرصه ها در غیاب بنیه تولید فناورانه روند 
قهقرایي را طي مي کند، گفت: آخرین گزارش 
مي گوید در بدترین سال هاي دوره جنگ، سهم 
ایران از کل صادرات جهاني، تقریبا با نســبت 
جمعیت ایران با جمعیت دنیا متناسب بوده و 
توازن قابل دفاع داشته. در دوره بعد از جنگ 
۸2.۵ درصــد کل درآمدهاي ارزي حاصل از 
خام فروشي در تاریخ خام فروشي ایران در این 
دوره اتفاق افتاده و در ســال 2023 این رقم 
به 0.23 درصد رســیده است. یعني کمتر از 
یک چهارم یک درصد! این روندهاي قهقرایي 

چنین ابعادي پیدا کرده است.
مومني با بیان اینکه سراسر ساختار حکمراني 
دچار عارضه برنامه گریزي شده است، خاطرنشان 
کرد: در برنامه هفتم به اسم برنامه ریزي سندي 
منتشــر کردند که در آن هیچ گزارشــي درباره 
چشم انداز منابع و مصارف وجود ندارد. یعني به 
روزگاري دچار شده اند که دیگر قادر نیستند هیچ 
تعهدي را انجام دهند و مهم ترین دلیل اینکه من 
و آقاي دکتر راغفر متقاعد شدیم به آقاي پزشکیان 
راي دهیم، این بود که ایشــان دو- سه روز قبل 
از انتخابــات اطلاعیه داد و شــرافت خود را گرو 
گذاشــت و گفت تعهد مي دهم از شوک درماني 

اجتناب بورزم.

پیش بینی بولتون از خسارت 
های سنگین واکنش ایران

مشاور سابق امنیت ملی امریکا پیش بینی 
کــرد که واکنــش ایــران به تــرور رئیس 
دفتر سیاســی جنبش حمــاس در تهران 
خسارت های سنگینی به رژیم صهیونیستی 
وارد خواهد کــرد. »جان بولتون« به روزنامه 
ســعودی »الشــرق الاوســط« با طرح این 
سؤال که »ایران در پاسخ تلافی جویانه خود 
به اســرائیل چه اقدامی انجام خواهد داد؟« 
اظهارکرد: موضوع بسیار خطرناک خواهد بود 
و پیش بینی ها نشان می دهد که واکنش ایران 

بسیار قوی خواهد بود.
وی اضافه کرد: من فکر نمی کنم ایران عزت 
خود را زیر پا بگذارد و آنچه اتفاق افتاده را نادیده 
بگیرد. بنابراین معتقدم در این مرحله احتمال 
دارد که ایران پاســخ خطرناکی را با هدف قرار 
دادن اهدافی در اسرائیل انجام دهد که منجر به 

تلفات و خسارات زیادی شود./ ایران

تکذیب یک نامه جعلی
 سفارت ایران در سوئیس

 ،نمایندگی جمهوری اســلامی ایران در 
برن انتشار نامه منتســب به این نمایندگی 
در فضــای مجازی را تکذیب کرد. ســفارت 
جمهوری اسلامی ایران در برن اعلام کرد که 
»در پی انتشار تصویر نامه ای منتسب به سفیر 
جمهوری اسلامی ایران در فضای مجازی، به 
اطلاع می رساند ارسال چنین نامه ای از اساس 
کذب است و تصویر یاد شده، تصویری جعلی 
است که مقایســه آن با سایت سفارت و نیز 
برخی اشــتباهات فاحش دیگــر، به راحتی 
جعلــی بودن آن را اثبــات می کند.« در این 
بیانیه همچنین آمده است: این سفارت حق 
پیگرد حقوقی علیه جاعل یا جعل کنندگان 
را برای خود محفــوظ می دارد. این اطلاعیه 
سفارت کشــورمان پس از آن صادر شد که 
برخی از رسانه ها و کانال های خبری مدعی 
شدند نامه محرمانه ایران خطاب به سوئیس 
)به عنوان حافظ منافع امریکا( به اشــتباه در 
ســایت این سفارتخانه منتشر شده و در آن، 
هرگونه حمله ایران به سرزمین های اشغالی 
در پاسخ به جنایات اخیر رژیم صهیونیستی، 

اطلاع رسانی شده است./ ایران

برای بازدارندگی راهبردی  
باید بمب اتم تولید کنیم

عضو  اردســتانی،  بخشــایش  احمــد 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلــس شــورای اســلامی در خصوص 
ماجرای ترور و شهادت اسماعیل هنیه در 
تهران، با اشــاره به لزوم آسیب شناسی در 
حوزه اطلاعاتی و امنیتی به روزنامه شــرق 
گفــت: » موضــوع اینجا بــه بازنگری و 
نهادهای  ســاختار  وضعیت  در  بازبینــی 
اطلاعاتــی و امنیتی کشــور بازمی گردد. 
مــن بارها ایــن را مطرح کــرده ام که در 
یک نگاه آسیب شناسانه یکی از مهم ترین 
مشکلات ما موازی کاری این دستگاه های 
اطلاعاتی و امنیتی اســت. متأسفانه این 
موازی کاری هــا باعث ایجاد یک شــکاف، 
باگ و نقصان شده است. به هر حال واقعا 
نمی توان منکر نفوذ شد و در کمال تأسف 
سلسله ترورها و همچنین خراب کاری های 
هســته ای مؤید و مبیّن یک نفوذ گسترده 
اســت که باید هرچه سریع تر به آن پایان 
داد. ما یکــی از مواردی که باید از قبل از 
انقلاب درس می گرفتیم، ایجاد آن دستگاه 
قوی اطلاعاتی و امنیتی بود که باعث ایجاد 
رعب و وحشت در کشورها و رقبای ایران 
می شد و زیر نظر فرد اول کشور بود. قطعا 
ما باید چنین فضایی را برای دســتگاه ها 
و نهادهای امنیتی و اطلاعاتی خود ایجاد 

کنیم تا بر خط نفوذ پایان دهیم.«
وی ادامه داد: »من معتقدم باید وزارت 
اطلاعــات را محــور و همــه کاره مباحث 
اطلاعاتی و امنیتی کشور قرار دهیم و بعد 
هرکــدام از نهادهــای انتظامی، اطلاعاتی 
و امنیتــی از اطلاعات ســپاه تا اطلاعات 
ارتش، فراجا، وزارت کشور و دیگر نهادها 
بــه حوزه های تخصصی خــود ورود کنند 
و با وزارت اطلاعات نیز هماهنگ باشــند 
که از این موازی کاری ها جلوگیری شــود. 
وگرنه در صورت تــداوم رقابت اطلاعاتی 
بین نهادهای امنیتــی و موازی کاری های 
این نهادها کماکان شــاهد باگ، شکاف و 
نفوذ خواهیم بود. درســت است که عموما 
رقابت ها در برخی مباحث موجب پویایی 
و دینامیک بودن می شــود، اما مشــخصا 
درباره مباحث امنیتــی و اطلاعاتی قطعا 
موازی کاری و رقابت در عمل نشــان داده 
است که به جای پویایی، فضای لازم برای 
ایجاد باگ و شکاف را فراهم کرده است.«

نماینــده مجلس دربــاره واکنش  این 
احتمالــی تهــران به ایــن اقــدام رژیم 
صهیونیســتی تصریــح کــرد: »من تصور 
می کنــم که این واکنش در قالب شــلیک 
به سرزمین های اشغالی و ایجاد یک جنگ 
ترکیبی به وسیله گروه های محور مقاومت 
در منطقه علیه اسرائیل باشد. در ضمن ما 
برای حمله به ساختمان کنسولگری ایران در 
سوریه و شهادت سرداران سپاه، آن واکنش 
را انجام دادیم. اما این بار صهیونیست ها در 
خاک ایران، رئیس دفتر سیاسی حماس را 
هم زمان با مراسم تحلیف رئیس  جمهوری 
اســلامی ایران ترور کرده انــد. پس قاعدتا 
باید برای پاســخ هم وزن و همچنین برای 
موازنه قوا، موازنه وحشــت و موازنه تهدید 
اقدام جدی تری انجام شــود. امنیت ایران، 
تمامیت کشور و منافع ما چیزی نیست که 
بخواهیم سر آن با هیچ کس به ویژه دشمن 
خود یعنی رژیم صهیونیستی تعارف کنیم. 
کوتاه بیاییم، البته اگر دوباره بحث و جدل 
با شما شــروع نمی شود، من معتقدم برای 
بازدارندگــی راهبــردی و نهایی جمهوری 
اسلامی ایران با رژیم صهیونیستی و دیگر 
دشــمنان مان فقط یک راه داریم و آن هم 

اینکه باید بمب اتمی را تولید کنیم.«



بهره برداری از ۶ هزار مترمربع تابلوی تبلیغاتی در جاده های یزد
مسئول بازرگانی اداره کل راهداری و حمل  
و نقل جاده ای استان یزد گفت: طی چهار 
ماه ابتدایی سال جاری ضمن عقد قرارداد 
با دو شرکت تبلیغاتی، از شش هزار و 5۶0 
متر مربع تابلــوی تبلیغاتی در محورهای 

مواصلاتی استان یزد بهره برداری شد.
»سید ابوالفضل علوی کیا« در رابطه  با نصب 
تابلوهای تبلیغاتی در محورهای مواصلاتی استان، 
اظهار کرد: طی چهار ماه گذشــته از تعداد ۸3 
بیلبورد مورد بهره برداری توسط شرکت بهره بردار 
)بخش خصوصی(، قرارداد بهره برداری از شش 

هزار و ۵۶0  مترمربع تابلو تبلیغاتی توسط واحد بازرگانی این اداره کل، صادر شده است.
وی افزود: از ابتدای سال جاری تاکنون مجوز اکران ۴20 مترمربع ازسهم 3 درصد سازمانی در 

تبلیغات و اطلاع رسانی مناسبت های سازمانی و ملی استفاده شده است.
علوی کیا تصریح کرد: نصب تابلوها در حاشــیه راه ها و منصوبه بر روی پل ها، دارای ضوابط 
اســتانداردی از قبیل ابعاد تابلو، اندازه حروف، مکان نصب، فاصله از تقاطع های اصلی، فاصله از 

علائم راهنمایی  و رانندگی و... است.
وی ادامــه داد: مطابق تبصره 2 ماده ۷ قانون ایمنی راه ها، نصب هرگونه تابلوی تبلیغاتی و 
اختصاصی در حریم راه های قانونی کشور صرفاً با مجوز صادره از سازمان راهداری و حمل ونقل 

جاده ای مجاز بوده و در صورت عدم رعایت این ضوابط با متخلفین برخورد قانونی خواهد شد.
این مســئول با بیان اینکه اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان یزد از ۱3 دستگاه 
پل عابر پیاده در محورهای مواصلاتی بهره برداری می کند، ابراز کرد: میزان تابلوهای تبلیغاتی 
منصوب بر روی پل های عابر پیاده نیز از عقد دو قرارداد جدید، میزان هزار و ۵۵0 متر مربع است.

به نقل از روابط عمومی راهداری استان یزد، علوی کیا اضافه کرد: در حوزه تابلوهای اختصاصی 
در سال جاری 2 فقره  قرارداد جدید در مرحله  انعقاد بوده و هم اکنون  ۱00۴  مترمربع در قالب 

۵۸ عدد تابلو اختصاصی مورد بهره برداری است. 

روزنامه تا وقتی آزاد    ی انتقاد     نباشد    
ستایش ارزند    ه ای نیز
وجود     نخواهد     د    اشت
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عباس عبديیادداشت

درب صندوق های رای همیشه باز است
محمد  دکتــر  پیش  روز  چنــد 
داده هاي  کارشــناس  رهبــري 
از  تحلیلي  مجــازي-  فضــاي 
فراوانــي توییت هــاي مخالف و 
بازه  در  پزشکیان  آقاي  با  موافق 
2۷ تیر تا ۶ مــرداد ماه را ارایه 
داده بود که بر اســاس آن بیش 
ریتوییت  و  توییــت  1۶۷هزار  از 
راجع به مسعود پزشکیان منتشر 
نشان مي دهد  داده ها  شده است. 
اصولگرا  و  انقلابــي  کاربران  که 
و  پزشــکیان  داخلي  )منتقدان 
از حامیــان ســعید جلیلي( در 
این مدت علیــه او فعال بوده اند 
و  40 درصد از شــبکه را به خود 
فشــردگي  از  داده اند.  اختصاص 
در  کاربــران  از  دســته  ایــن 
مشخص  استخراجي  نمودارهاي 
بیانگر  گروه  این  فعالیت  است که 
نیز  ســازمان یافتگي  از  سطحي 
مخالف  و  برانداز  کاربران  هست. 
)مخالفان  اســلامي  جمهــوري 
این  در  نیز  پزشــکیان(  خارجي 
مدت 3۶درصد از شبکه را به  خود 
حامیان  ولي  اختصاص  داده انــد 
و  میانه رو  )کاربران  پزشــکیان 
اصلاح طلــب( فقــط 24 درصد 
از شــبکه را به خــود اختصاص 
داده اند.  مساله این است که چرا 
شــده  تمام  انتخابات  که  اکنون 
کینه ورزي  و   دشــمني  همچنان 
علیه او از جانــب تندروها ادامه 
دارد؟ در حالــي که رهبري نظام 
نیز بــه صراحــت در این مورد 
و  کرده اند  توصیه  و  موضع گیري 
این توصیه ها  اصلي  طبعا مخاطب 
نیروها هســتند. جمله  همیــن 
»باید  است.  روشن  رهبري  مقام 
در  منتخب  رییس جمهور  به  همه 
اداي وظایــف کمــک کنیم و از 
موفقیت  که  کنیم  باور  دندان  بنُ 
ماست«.  همه  پیروزي  ایشــان، 
اساس  بر  جمله  این  دیگر  معناي 
یــک قاعده منطقي این اســت 
که؛ »شکســت او نیز شکســت 
همه ماســت«، چون نمي شــود 
در پیروزي شــریک بود ولي در 
راه  در  باید  نبود. پس  شکســت 

پیروزي او مشارکت کرد.
از ایــن نظــر بایــد ذهنیــت 
آقاي  حامیــان  و  علاقه منــدان 
جلب  نکته  این  به  را  پزشــکیان 
کرد که نگــران برخورد تندروها 
جمع  راحتي  بــه  آنها  نباشــند 
از  راحت تر  خواهند شــد. خیلي 
با  مقابله  وظیفه  شدند.  پهن  آنکه 
این نیروهــا و جمع کردن آنها به 
نیست  پزشکیان  طرفداران  عهده 
کساني  عهده  به  وظیفه  این  بلکه 

است که آنها را پهن کردند.
مســاله عجیب این است که چرا 
این مجموعه مخالف پزشــکیان، 
هنوز متوجه عمق ماجرا نشده اند 
و نمي داننــد که ایــن انتخابات 
حسب  بر  و  شانســي  صورت  به 
اســت.  نیامده  وجود  به  تصادف 
اراده اي  بلکــه محصول وجــود 
است.  گذشته  از  عبور  به  معطوف 
در واقــع باید گفت پزشــکیان 
آخرین شانس براي حکومت است 
که از وضعیت موجود خارج شود و 
دوباره  که  بگیرد  قرار  مسیري  در 
شاهد انتخابات ۸0 درصدي باشد. 

شکست پزشــکیان ساختار را به 
چند پله عقب تر از 30 اردیبهشت 
به طور  و  مي گرداند  باز  امســال 
جلویي  بــه  رو  گام  هیــچ  قطع 
هیچ  چون  شد؛  نخواهد  محسوب 
چشــم انداز و حتي خیال و تصور 
مثبتي از پیش رو نیســت. سراب 
به  و  شد  ثابت  بودن  یکدســتي 
تغییر مسیر داده شد  همین علت 
دیگري  رنگ  یکدستي  از  بالاتر  و 
وجود ندارد کــه  بخواهید به آن  

بشوید؟ متوسل 
بنابر این تغییر خط مشي سیاسي 
در سطح بالا باید به سطوح پایین 
ضرورت  ویژه  به  کند  سرایت  نیز 
مشاهده این تغییر رفتار در حوزه 
چون  است.  جدي  امري  رسانه اي 
هنوز  تندروها  رسانه اي  نیروهاي 
تغییرات  اهمیت  و  ابعــاد  متوجه 
موجود نشــده اند و رفتار گذشته 
برایشــان تبدیل به عادت و جزو 
هویت آنان شــده است و از آنجا 
که تــرک عــادت موجب مرض 
که  است  سخت  برایشان  مي شود 
برخي  بردارند.  رفتار  از آن  دست 
نیز  روز  چند  همیــن  در  آنان  از 
به رغم تذکرات جدي، همچنان بر 
همان روال ســابق رفتار کرده اند 
تحلیل  و  موضوع  در  را  کار  این  و 
ترور اســماعیل هنیه  نیز  ادامه  

دادند.
این ماجرا ممکن است هنگام ارائه 
فهرست کابینه به مجلس نیز تکرار 
یا  اطمینان دارم که  شــود گرچه 
نخواهیم  رویدادي  چنین  شــاهد 
بــود و یا خیلي محــدود خواهد 
نمایندگان  که  است  لازم  ولي  بود. 
مجلــس توجه کنند کــه کابینه 
سیاســت  همان  محصول  کنوني 
قرار  اگر  و  اســت  یکدست سازي 
بود که مشــکلي را حل کند حتما 
کار به این مراحل نمي رســید. ما 
نیازمنــد تحولي متعارف در هیات 
دولت هستیم که مردم را به آینده 
که  باشــد  قرار  اگر  کند.  امیدوار 
بر همان پاشــنه سابق بگردد  در 
اطمینان داشــته باشید که همین 
50 درصد مشارکت هم آب  حدود 
خواهند رفــت؛ بدون اینکه نیازي 
انتخابات  باشد.  انتخابات دوباره  به 
هر روز ادامــه دارد. زیرا هر لحظه 
صندوق هــاي راي بــا درهاي باز 
و  شــهرها  همه  میدان هــاي  در 
روستاهاي کشــور وجود دارد، هر 
بیاید  مي تواند  داده  راي  که  کسي 
و راي خود را بردارد و کساني هم 
که راي نداده اند مي توانند بیایند و 
راي خود را در صندوق بریزند. راي 
معادل یک برگه کاغذي نیســت؛ 
بلکه اراده تک تک مردم است. این 
سیاست هاي رسمي است که مردم 
را به یکي از این دو کار تشــویق 

مي کند. خود دانید/اعتماد. 

رضا صائمیشعر

آسیب شناسی بازیگری کودکان
در دنیای بی رحم سینما

»رایان ســرلک« این روزها به یک 
کودک- سلبریتی مشهور در عرصه 

بازیگری تبدیل شده است.
او با نقش آفرینی در فیلم راند چهارم 
)13۹۷( به کارگردانی علیرضا امینی 
فعالیت بازیگری خــود را آغاز کرد 
و با مجموعــه تلویزیونی زیرخاکی 
جلیل  کارگردانی  به   )1403–13۹۸(

سامان به شهرت رسید.
رایان استعداد شــگرفی در عرصه 
بازیگری دارد و همین هم موجب شده 

تا خیلی ها به سراغ او بیایند. 
بازی اش در نقش »دارا« در سریال »در 
انتهای شب« به شدت مورد توجه قرار 
گرفت و حالا در سریال »داریوش« هم 

نقش آفرینی می کند. 
او در مصاحبــه ای گفته هدفش این 
است که در سه ســال آینده جایزه 
اسکار را بگیرد و نام خود را به عنوان 
بازیگری که اسکار  کم ســن ترین 

گرفته در تاریخ سینما ثبت کند. 
با اســتعداد و  گرچه رایان  کودک 
توان مندی در بازیگری است اما هنوز 
از بی رحمی ســینما خبر ندارد. چرا 
که بسیار بازیگران کودکی بودند که 
در فیلم و سریالی درخشیدند اما در 
تقدیر حرفه ای خود به افول رسیدند. 
برخی از آنها درهمان ســنین پایین 
و پیــش از آنکه بــه دوران بلوغ و 
و  شهرت  به  برســند،  هویت مندی 
محبوبیت رسیده  و هویت و چه بسا 
شخصیت متفاوتی از کودکان همسن 

و سال خود پیدا کرده اند.
طبیعی است کودکی که مثلا در سنین 
۸-۹ سالگی به شهرت رسیده و مردم 
در کوچه و خیابان او را می شناسند 
و از او عکــس و امضا می گیرند یک 
کودک معمولی نیست و این تمایز را 
خانوادگی  مناسبت های  در  می توان 
و به ویژه در مدرسه و نظام آموزشی 

بیش از مکان های دیگر شاهد بود.
 مسألۀ بسیار مهم این است که این 
کودکان با توجه به موقعیت خاص خود 

چگونه فرآیند رشد را طی می کنند؟
 وقتی این کودکان بازیگر به سن بلوغ 
می رســندیا به هر دلیل از حضور در 
سینما و تلویزیون محروم می شوند، 

چه اتفاقی برای آنها می افتد؟ 
این اتفاق لزوما به این معنی نیست که 
آنها از حیث اجتماعی و حرفه ای چه 
مسیری را طی می کنند بلکه مقصود 
اتفاقات روانی–عاطفی است که درون 
آنها رخ داده و چه بسا سلامت روانی–

اجتماعی شان را تهدید می کند.
محبوبیت و شهرت بازیگران کودک 
باعث می شــود تا توقع آنها از خود، 
دیگران و جامعه تغییر کند و ناگهان 
کنارگذاشتن آنها از عرصه نمایش یا 
باعث  محبوبیت شان  و  شهرت  افول 
ضربه های روحی از جمله افسردگی و 
پرخاشگری در آنها شود. البته برخی 
از آنها وقتی به سن بلوغ و تشخیص 
عقلی می رســند، خود راه و حرفه 
دیگری را برمی گزینند اما کسانی که 
به رغم میل باطنی شان پیش می روند 

درمعرض این تهدیدات قرار دارند.
 چه بسا ورود برخی از این کودکان به 
عرصه سینما و تلویزیون از بازیگری تا 
بر ضرورت  مبتنی  مجری گری صرفا 
اقتصادی و مصالح تهیه کننده بوده، نه 
علایق یا حتی استعداد این کودکان اما 
استفادۀ ابزاری از این افراد حتی اگر 
ناآگاهانه صورت گیرد، بیش از همه به 

زیان خود این کودکان تمام می شود. 
 عدنان عفراویان، کودک فیلم »باشو 
غریبۀ کوچک« )بهرام بیضایی 13۶5( 
اهل جنوب اســت. او هم در محله 
توسط  که  بود  بازی  خود مشــغول 
عوامل فیلم گزینش شد. در هنگامه 
اکران »باشو غریبۀ کوچک« برخی از 
نشریه های سینمایی، موجی را هدایت 
کردند با این مضمون که بهرام بیضایی 
بدرفتاری  فیلم هایــش  کودکان  با 

می کند و این بد رفتاری باعث شده 
آنها دچار اختلالات رفتاری شوند.

 کارگــردان نام دار ســینمای ایران 
در همــان زمان پاســخ هایی داد. 
انتقادها  بعدها معلوم شد ریشه این 
گریبان گیر  که  بوده  نابسامانی هایی 

عدنان عفراویان شده بود. 
 عدنــان عفراویان پــس از خاتمه 
فیلم برداری وقتی به شــهر خود و 
بحران  دچار  برمی گــردد،  خانه اش 
دوگانگی می شود. این کودک پس از 
آن واقعه )که اولین و آخرین فیلمش 
بود( نتوانست به تحصیل ادامه دهد و 
سرنوشت او معلوم نشد. در برابر تمام 
اعتراض ها، بهرام بیضایی گفت: »مگر 
می شود تا آخر عمر قیم این کودکان 

بود؟«. 
  مجید مجیدی، کارگردان ســینما 
بالاترین آمار اســتفاده از بازیگران 
دارد.   را  فیلم های خــود  در  کودک 
آنهایی که با این کارگردان کار کرده اند، 
او را در صحنه جدی و سخت گیر اما 

مهربان با کودکان دیده اند.
  »محســن رمضانی« بازیگر نابینای 
فیلم »رنگ خــدا« ) 13۷۷( با وجود 
اینکه در دنیای تاریک خود ســیر 
می کرد،  هر جا فیلم »رنگ خدا« به 
نمایش درمی آمد، مجید مجیدی او را 

با خود می برد. 
 از جمله هنگام اکران »رنگ خدا« در 
جشنواره فیلم کودک و نوجوان سال 
13۷۸، پنج روز میهمان اصفهانی ها 
بود، اما پس از این فیلم هیچ خبری از 
او نیست و مانند قبل از فیلم در دنیای 

تاریک خود سیر می کند. 
 »میرفرخ هاشــمیان« پس از پایان 
این فیلم، پی سرنوشت خود رفتند 
و از آنها خبری نیســت. چون پس از 
پایان و اکران فیلم به سرعت فراموش 
می شوند؛ اما در خبرها بود که دوسال 
پیش بهاره صدیقی در یک تله فیلم 
در نقش یک نوجوان در سکانســی 
کوتاه ظاهر شــد که هنــوز هم از 

تلویزیون پخش نشده  است.
»کیومرث پوراحمــد« هم بازیگران 
کودک را به روایــت  فیلم هایش راه 
داده است و شاخص ترین آنها »مهدی 
باقربیگی« اســت که نمی توان او را 

فراموش کرد.
او در سریال قصه های مجید و چند 
فیلم ســینمایی کیومرث پوراحمد 
در طول پخش ســریال  کرد.  بازی 
در مرکز خبرها بود. عکس، تفسیر، 
اینکه سرانجام  تا  و مصاحبه،  جایزه 
مهدی باقربیگی از نوجوانی گذشت، 
به دانشــگاه رفت و ازدواج کرد، به 
عضویت شورای شــهر و استخدام 
شهرداری درآمد و حالا شاید خیلی ها 

او را از یاد برده باشند. 
که سینمایک  اســت  این  واقعیت 
و  اســت  بی رحم  اما  حرفه جذاب 
معلوم نیســت شهرت و محبوبیت 
و زرق و برق هــای آن تا کجا دوام 
و  ســعادت  تضمین کننده  و  دارد 
سینما  نه؟  یا  اســت  فرد  سلامت 
به شــهرت  را  کودکان  این  گاهی 
منزلت  و  زودهنــگام  محبوبیت  و 
اما فرصت  بالا می رساند  اجتماعی 
کودکی کردن و رشد طبیعی را هم 
از آنان می گیرد. بازیگران کودک و 
خانواده هایشان باید مراقب باشند 
تا سینما، امکان کودکی کردن را از 

آنها نگیرد. /عصر ایران 

 
 تـه چین

اعتراضات ضددولتی در بنگلادش
 

بنگلادش این روزها دستخوش اعتراضات سراسری به سیاست های دولت است و حالا با فرار نخست 
وزیر و تسخیر اماکن دولتی توسط معترضین، آینده ای نامعلوم پیش روی این کشور است.

فرماندار بهاباد 
به  اشــاره  با 
کار  کــه  این 
ن  ا گــر د جها
گروههــای  و 
جهادی بسیج، 
کاری است که 
و  خدا  راه  در 
خدمت  برای 
انجام  مردم  به 
می شود، گفت: 
گروه های  کار 
ی  د جهــا

خدمت بی منت به مردم است.
»علیرضــا تیموری« در جلســه کارگروه بســیج 
سازندگی بهاباد در ســخنانی ضمن تسلیت شهادت 
شــهید »اســماعیل هنیــه« دبیر جنبش سیاســی 
حماس، شــهید رئیسی و شهدای خدمت، از زحمات 
بسیجیان گروه های جهادی در رزمایش های مختلف 
جهادگران فاطمی قدرددانی و اظهار کرد: گروه های 
جهادی بازوی دســتگاه های اجرایــی در خدمت به 

ویژه محرومان هستند. به  و  مردم 
وی تصریــح کرد: گروه های جهــادی در عرصه های 
مختلف پزشــکی، اقتصادی، اشــتغالزایی، آموزشــی، 
عمرانی، فرهنگــی و هنری و غیــره ورود پیدا کرده و 
هرجا که ردی از فعالیت های جهادی در آن عرصه بوده، 
بی شک به بهترین شکل ممکن به نتیجه رسیده است.

تیمــوری افــزود: گروه هــای جهادی که مشــغول 
خدمت رســانی، محرومیت زدایی و ســاخت  و ســاز در 
مناطــق محروم هســتند، از اجر معنــوی برخوردار و 
خدمت بی منت آنان مورد رضایت خداوند و مردم است. 

»حمیدرضــا فرهمنــد« فرمانــده ناحیــه مقاومت 
بسیج ســپاه شهرســتان بهاباد هم در سخنانی ضمن 
گرامیداشــت یاد و خاطره شهدای دفاع مقدس و جبهه 
مقاومت، به فعالیت گروه های جهادی در شهرستان طی 
ســه رزمایش جهادگران فاطمی در بهاباد اشاره کرد و 
افزود: رزمایش جهادگران فاطمی ۴ همزمان با سراســر 
کشــور در محله امام حســین )ع( و ملا عبدالله بهاباد 
با اســتفاده از تمام ظرفیت های موجود در شهرســتان 

جهت بهبود شرایط انجام می شود.
وی بیان کــرد: در این رزمایــش 3۴ گروه جهادی 
پایگاه های مقاومت بســیج مساجد و محلات و ادارات و 
دستگاه های اجرایی شهرستان در 3۴ عرصه جهادی با 

حضور ۵۱0 جهادگر بسیجی فعالیت می کنند.
فرهمند هدف از برگزاری رزمایش جهادگران فاطمی 
۴ را گسترش گفتمان فرهنگ تفکر و حرکت جهادی در 
جامعه، گسترش خدمت رسانی و ایجاد برابری اجتماعی 
و مشــارکت آحاد جامعه در خدمت رســانی، حمایت از 
اقشــار مســتضعف و کم برخوردار جامعه و بهبود وضع 
معیشــتی نیازمندان، میدان داری گروه های جهادی در 
عرصه های محرومیت زدایی، ترسیم و به تصویر کشیدن 
طرح های عمرانی صورت گرفته توسط بسیج سازندگی 

عنوان کرد.
به گزارش ایسنا، رزمایش جهادگران فاطمی۴ 

شهرستان  در 
بهاباد در محله 
حســین  امام 
صــل  فا حد
ن  بــا خیا
ن  ا ر ا ســد پا
محلــه  و 
عبــدالله  ملا 
صــل  فا حد
شهید  خیابان 
تــا  بهشــتی 
فرمانــداری با 
 3۴ حضــور 

گروه جهادی برگزار می شود. 

کارگروه های جهادی، خدمت بی منت به مردم است
 فرماندار بهاباد:

شماره آگهی: 1403/56 
اداره کل پشتیبانی امور دام استان یزد در نظر دارد مناقصه عمومی یک مرحله 
ای خدمــات مدیریــت و اداره انبــار نهاده های دامی انبار اســتیجاری نعیم آباد 
یــزد را به شــماره فراخــوان ۲۰۰۳۰۰۱۰۱۴۰۰۰۲۶۳ از طریق ســامانه تدارکات 
الکترونیکــی دولــت برگــزار نمایــد. کلیــه مراحل برگــزاری مناقصــه از دریافت 
مناقصــه تــا ارائه پیشــنهاد مناقصه گران و بازگشــایی پاکتها از طریق ســامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www. Setadiran.ir انجام خواهد 
شــد. لازم اســت مناقصه گــران در صورت عدم عضویت، مراحــل ثبت نام در 
سایت مذکور و دریافت گواهی امضاء الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه 

محقق سازند .
1- تاریخ انتشار مناقصه : 1403/05/14 می باشد.

2- مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه: 1403/05/23
3- مهلت ارائه پیشنهاد: ساعت ۸ صبح 1403/06/03

4- زمان بازگشایی: ساعت ۱۰ صبح 1403/06/03
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار: اداره کل پشتیبانی امور دام استان یزد به 
آدرس : بلوار باهنر - نرسیده به میدان امام حسین )ع( - کوچه شهید محمود 

حاجی مهدی- تلفن : 035-3724591۶-17
شناسه آگهی1765128 

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای خدمات مدیریت
و اداره انبار نهاده های دامی انبار استیجاری نعیم آباد یزد


